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| Členové školského výboru senátu jednali  
na České školní inspekci

Ve čtvrtek 5. listopadu 2015 se 
na ústředí České školní inspekce 
uskutečnilo jednání se zástup-
ci Výboru pro vzdělávání, vědu, 
kulturu, lidská práva a petice Se-
nátu  Parlamentu ČR. Smyslem 
jednání bylo prodiskutovat se 
senátory stěžejní úkoly a oblasti, 
které bude Česká školní inspek-
ce ve školách a školských zaří-
zeních v letošním školním roce 
sledovat a hodnotit. Ústřední 

školní inspektor Tomáš Zatlou-
kal představil také hodnoticí ná-
stroje, metody a postupy vychá-
zející z modelu tzv. kvalitní školy, 
nové informační systémy a jejich 
funkcionality využitelné také pro 
další aktéry v oblasti vzdělávání  
i obsahový rámec připravované-
ho individuálního projektu systé-
mového Komplexní systém hod-
nocení.  Téměř dvouhodinového 
jednání se zúčastnili předseda se-

nátního školského výboru sená-
tor Jaromír Jermář, místopředse-
da výboru senátor Zdeněk Berka 
a senátoři Václav Homolka a Jiří 
Oberfalzer. 

Další setkání vedení České 
školní inspekce se členy školské-
ho výboru senátu je naplánováno 
na začátek roku 2016, kdy jim 
bude představena Výroční zpráva 
České školní inspekce za školní 
rok 2014/2015. •••
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Zleva: senátoři Jiří Homolka a Zdeněk Berka.Ústřední školní inspektor Tomáš Zatloukal a zástupci Výboru pro vzdělávání, vědu, 
kulturu, lidská práva a petice Senátu  Parlamentu ČR.

Vzdělávání v oblasti bezpečnosti 
(příprava občanů k obraně státu, 
ochrana člověka za mimořádných 
událostí, bezpečnost a ochrana 
zdraví anebo dopravní výchova) je 
jedním ze speciických úkolů, kte-
rým se České školní inspekce v le-
tošním školním roce věnuje. V této 
souvislosti se 10. listopadu 2015 
uskutečnilo na ústředí České školní 
inspekce zasedání mezirezortní ex-
pertní skupiny pro optimalizaci vý-
uky bezpečnostních témat. Zástup-

ce ministerstva vnitra, ministerstva 
obrany, ministerstva zdravotnictví, 
ministerstva dopravy, ministerstva 
školství, Policejního prezidia ČR 
a Hasičského záchranného sbo- 
ru ČR přijal náměstek ústřední- 
ho školního inspektora Ondřej 
Andrys.

Úkolem expertní skupiny je 
analyzovat stávající systém výcho-
vy a vzdělávání v oblasti ochrany 
obyvatelstva, navrhnout systémo-
vé změny a opatření k odstranění 

stávajících nedostatků, a tím op-
timalizovat vzdělávání dětí, žáků  
a studentů v oblasti jejich bezpeč-
nosti. Výsledky prováděných ana-
lýz a návrhy na systémové změny 
budou po jejich dokončení posou-
zeny vedením jednotlivých rezortů 
a předloženy k posouzení Výbo-
ru pro civilní nouzové plánování  
a poté i Bezpečnostní radě státu.  
V případě schválení budou pokra-
čovat práce směřující k naplnění 
jednotlivých opatření.•••

| Bezpečnostní témata ve vzdělávání

Zleva: ředitel odboru ICT Kamil Melichárek a náměstek ústředního školního inspektora  Ondřej Andrys na 
listopadovém jednání mezirezortní expertní skupiny pro optimalizaci výuky bezpečnostních témat.

Zleva: Ivan Gerhát, Martin Ježek, ministerstvo obrany.
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